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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXXXIII/2023  

 
Integralną częścią protokołu jest transkrypcja z obrad sesji. 

/transkrypcja stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

LXXXIII Sesja w dniu 28 września 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 28 września 2023 r. o godz. 10:00, a zakończono o godz. 15:51 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 3/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 17 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn 

Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 
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w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w 

sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

Przewodnicząca Rady przywitała radnych i zaproszonych gości – zgodnie z pkt. 1 

transkrypcji, która jest integralną częścią protokołu. 

 

2) Zmiana porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała o zmianie porządku obrad. Zwróciła 

się do Burmistrza z prośbą o kilka słów. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak omówił wprowadzane zmiany. 

/zgodnie z pkt. 1. 2 transkrypcji/ 

Przewodnicząca poddała wnioski o zmianę 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie sprzedaży 

nieruchomości (druk nr 1441).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Edward Mróz  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiana porządku obrad. Wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gminy Prudnik - z inicjatywy grupy radnych.  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński 

PRZECIW (2) 

Andrzej Gajewski, Edward Mazur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

Wobec powyższych głosowań nastąpiła zmiana porządku obrad.  
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3) Przyjęcie protokołu z LXXXII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 31 sierpnia 

2023 roku 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXXXII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 31 sierpnia 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXXXII sesji..  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Josel Czerniak, Marcin Domino, Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Informacja z działalności Burmistrza Prudnika za okres od 31 sierpnia do 28 września 

2023 roku. Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1. W dniu 15 września br Gmina Prudnik otrzymała informację, że złożony przez nią wniosek 

pn „Poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej na terenach 

wiejskich Gminy Prudnik” otrzymał dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych edycja szósta „PGR” który dedykowany był gminom na 

obszarach których funkcjonowały zlikwidowane państwowe przedsiębiorstwa gospodarki 

rolnej. 

W ramach złożonego projektu planujemy poprawę efektywności energetycznej czterech 

obiektów użyteczności publicznej tj Wiejskiego Dom Kultury w Szybowicach, Wiejskiego 

Domu Kultury w Rudziczce, Centrum Sportowego w Niemysłowicach oraz remizy 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Piorunkowicach tj obiektów zlokalizowanych na terenach 

wiejskich Gminy Prudnik. 

Projekt swoim zakresem rzeczowym obejmować będzie w odniesieniu do budynków  

Wiejskiego Domu Kultury w Szybowicach, Wiejskiego Domu Kultury w Rudziczce i 

Centrum Sportowego w Niemysłowicach: 

-montaż instalacji paneli fotowoltaicznych wraz z magazynem energii,    

-montaż instalacji pompy ciepła dla potrzeb c.o. i c.w.u.,  

-przebudowę budynku w zakresie niezbędnym do montażu pompy ciepła i instalacji paneli 

fotowoltaicznych,    

-przebudowę i remont instalacji c.o. i c.w.u.,   

-przebudowę instalacji elektrycznej, 

-wymianę oświetlenia wewnętrznego i zewnętrznego, 

-konserwację i częściowy remont pokrycia dachowego,     

-wykonanie niezbędnych robót budowlanych i wykończeniowych,      

-wykonanie robót uzupełniających i towarzyszących. 

Natomiast w odniesieniu do budynku remizy Ochotniczej Straży Pożarnej w Piorunkowicach 

projekt swoim zakresem rzeczowym obejmować będzie: 
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-rozbudowę budynku remizy OSP w Piorunkowicach o pomieszczenie szatni – sali odpraw, 

-wykonanie fundamentów części rozbudowywanej, 

-wykonanie ścian zewnętrznych części rozbudowywanej, 

-wykonanie konstrukcji dachu i pokrycia dachowego części rozbudowywanej, 

-montaż stolarki okiennej i drzwiowej oraz bramy wjazdowej do remizy, 

-wykonanie niezbędnych instalacji wewnętrznych, 

-wykonanie robót wykończeniowych i towarzyszących, 

-wykonanie niezbędnego zagospodarowania terenu, 

-montaż instalacji paneli fotowoltaicznych wraz z magazynem energii,     

-montaż instalacji pompy ciepła dla potrzeb c.o., 

-przebudowę budynku w zakresie niezbędnym do montażu pompy ciepła i instalacji paneli 

fotowoltaicznych,      

-wykonanie instalacji c.o.,  

-przebudowę instalacji elektrycznej, 

-wymianę oświetlenia wewnętrznego i zewnętrznego, 

-konserwację i częściowy remont pokrycia dachowego,     

-wykonanie niezbędnych robót budowlanych i wykończeniowych,      

-wykonanie robót uzupełniających i towarzyszących.  

W ramach zadania planowane jest wykonanie dokumentacji projektowej oraz audytów 

energetycznych dla wszystkich w/w czterech obiektów. 

Wartość projektu oszacowano w wysokości 2.500.000,00  zł a otrzymane dofinansowanie w 

wysokości 2 450 000,00 zł stanowi aż 98,00% wartości kosztów kwalifikowalnych projektu.   

2. W dniu 26 września br otrzymaliśmy informację o wynikach drugiego naboru wniosków do 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków w ramach Programu Polski Ład do którego 

Gmina Prudnik złożyła siedem projektów:  trzy projekty dotyczące zabytków do których 

Gmina Prudnik posiada tytuł prawny oraz cztery projekty zgłoszone przez inne podmioty 

posiadające tytuł prawny do zabytku. 

Informuję, iż w wyniku podjętych decyzji Gmina Prudnik otrzyma dofinasowanie w 

wysokości aż 98% oszacowanej wartości na realizację dwóch projektów tj : 

Projekt nr 1 dotyczący renowacji zabytkowego pomnika św. Nepomucena w Łące 

Prudnickiej, gdzie przyznana dotacja wyniesie 147 000,00 zł. oraz projekt nr 2 dotyczący 

renowacji zabytkowych czterech łuków przyporowych między ścianami bocznymi kamienicy 

mieszkalnej Rynek 2 i Sobieskiego 2 nad ul. Kościelną - przejście przedłużenie ul. Tkackiej – 

oraz trzech łuków przyporowych między ścianami bocznymi kamienicy mieszkalnej 

Sobieskiego 6 i mur przy targu nad przedłużeniem ul. Tkackiej, w przypadku tego projektu 

przyznana dotacja wyniesie 490 000,00 zł.    

W/w dwa projekty będą kolejnymi realizowanymi projektami w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków, który dofinansuje również dwa projekty złożone przez 

Gminę Prudnik w pierwszym naborze a mianowicie projekty pn:  

„Renowacja zabytkowej kapliczki przy ul. Wiejskiej w Prudniku”, który uzyskał dotację w 

wysokości 490.000,00 zł. oraz    

„Remont konserwatorski elewacji kościoła pw. św. Anny w Niemysłowicach”, który uzyskał 

dotację w wysokości  588.000,00 zł. 

Tak jak w przypadku drugiego naboru, tak również projekty złożone w pierwszym naborze 

otrzymały dotacje stanowiące 98% wartości planowanych kosztów. 

3. Zgodnie z budżetem Gminy Prudnik na 2023r. wdrożone zostały następujące procedury 

przetargowe:  

1) rozstrzygnięto przetarg na zadanie: remont nawierzchni jezdni i chodników przy ulicy 

Wybickiego w Prudniku. Umowa została podpisana w dniu 26.09.2023 r. z firmą GRUNT 

Usługi Drogowe Jacek Toborek z Głubczyc na kwotę 658 912,45 zł. 
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2) otwarto przetarg na: modernizację zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej - budynki 

ul. Morcinka 14 i 16 w Prudniku. Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert, 

3) otwarto przetarg na: modernizację budynku Wiejskiego Domu Kultury i Publicznego 

Przedszkola w Mieszkowicach. Trwa procedura sprawdzania i oceny ofert, 

4) unieważniony został przetarg prowadzony przez grupę zakupową Voltra Sp. z o.o. na 

zakup energii elektrycznej dla Gminy Prudnik oraz jednostek i spółek gminy na rok 2026. W 

postępowaniu nie złożono żadnej oferty. 

5. 27 września na Zamku Królewskim w Warszawie odbyła się 27. gala konkursu 

Modernizacja Roku i Budowa XXI w. Do konkursu zgłosiliśmy nowy budynek Dworca 

Autobusowego i pośród 535 zgłoszeń nasz obiekt zdobył uznanie komisji konkursowej i 

znalazł się w gronie 90 finalistów, którzy zostali podzieleni na 20 kategorii. Budynek dworca 

znalazł się w kategorii „rozwiązania drogowo-komunikacyjne” i z dumą informuję, że 

otrzymaliśmy Nagrodę Instytutu Badawczego Dróg i Mostów. To szczególne wyróżnienie, 

ponieważ w skład Instytutu wchodzą pracownicy naukowi i praktycy, którzy w codziennej 

pracy dotykają kwestii związanych z rozwiązaniami komunikacyjnymi. Dodatkowo od 

Marszałka Województwa Andrzeja Buły otrzymaliśmy z tej okazji  specjalny list 

gratulacyjny. 

7. Podczas uroczystej gali z okazji 20-lecia Opolskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej, 

odebrałem z rąk Andrzej Buły Marszałka Województwa Opolskiego, wyróżnienie w 

konkursie na Najlepszy Produkt Turystyczny Województwa Opolskiego, które zostało 

przyznane Gminie Prudnik - Agencji Sportu i Promocji za Wystawę Twórców Ludowych i 

Rzemiosła Artystycznego Pogranicza Polsko-Czeskiego. To ogromny zaszczyt dla naszej 

gminy i powód do dumy, że nasz praca w dziedzinie promocji sztuki ludowej zostały 

docenione. Targi Gmina Prudnik organizuje  już 24 lata, a to wyróżnienie jest dla nas 

potwierdzeniem, że kontynuacja wysiłków naszych poprzedników  przynosi pozytywne 

efekty. Już niedługo rozpoczniemy przygotowania do jubileuszowej, 25 edycji Wystawy. 

8. Jubileuszowa edycja Memoriału im. Stanisława Szozdy, która odbyła się 10 września br. w 

Prudniku była wyjątkowym wydarzeniem nie tylko dla miłośników kolarstwa, ale także dla 

wszystkich mieszkańców Prudnika. 

Stanisław Szozda to postać, która zasłużyła na miano legendy polskiego kolarstwa. Jego 

osiągnięcia na trasach wyścigowych sprawiły, że zyskał on szacunek i uznanie nie tylko w 

kraju, ale również za granicą. Dziesięć lat temu Prudnik postanowił uczcić pamięć sportowca 

organizując pierwszą edycję Memoriału. 

W przeddzień 10. Memoriału odbyła się Jubileuszowa Gala, na której miałem okazję 

wyróżnić wiele osób zaangażowanych przez lata w organizację Memoriału. 

Dla uczestników Memoriału, zarówno zawodowców, jak i amatorów, jubileuszowa edycja 

była jak zwykle wyzwaniem, bo technicznie prudnicka trasa nie należy do najłatwiejszych. 

Najmłodsi kolarze zmierzyli się z trasą liczącą 1600 metrów, startując w Paradzie Rowerowej 

dzieci do lat 11, która tradycyjnie otwiera Memoriał, natomiast najbardziej doświadczeni 

kolarze rywalizowali na trasie liczącej aż 48 kilometrów. 

Po zakończonym wyścigu, jak co roku, złożyliśmy kwiaty pod pomnikiem Stanisława Szozdy 

przy ul. Kościuszki w Prudniku. 

Warto podkreślić, że 10. Memoriał im. Stanisława Szozdy nie był wyłącznie wyścigiem 

kolarskim, ale również okazją do rodzinnego spędzenia czasu. Strefa dla dzieci, czyli 

dmuchane zamki, animacje, fruitbike i inne dostarczyły najmłodszym uczestnikom wielu 

emocji i radości.  

W tym roku wydarzenie skupiło się nie tylko na kolarstwie, ale również na kulinariach. 

Konkurs „Dobre z lasu” zgromadziła Koła Gospodyń Wiejskich oraz szkoły o profilach 

gastronomicznych, które zaprezentowały swoje umiejętności w zakresie gotowania. 

Dodatkową atrakcją dla publiczności była z pewnością postać Karola Okrasy, z którym 
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miałem przyjemność uczestniczyć w pracach jury konkursu. Konkurs „Dobre z lasu” był 

współorganizowany z Lasami Państwowymi – Nadleśnictwem Prudnik. 

W Muzeum Ziemi Prudnickiej można było zwiedzać stałą wystawę poświęcona Stanisławowi 

Szoździe. Natomiast w piątek przed Memoriałem chętni uczestnicy mieli szansę wyruszyć w 

świetle lamp naftowych, podążając "Śladami legendy polskiego kolarstwa".  

Chciałbym jeszcze raz serdecznie podziękować wszystkim, którzy wzięli udział w tym 

wyjątkowym wydarzeniu. Wasza obecność i zaangażowanie sprawiły, że ten dzień był 

niezapomniany. 

Szczególne słowa uznania kieruję w stronę: 

Jarosław Szóstka - wiceburmistrz Prudnika, mojego zastępcy, który poświęcił wiele godzin, 

by dopilnować każdego aspektu organizacji 10. Memoriału im. Stanisława Szozdy i 

wszystkich współwydarzeń.  

Małgorzata Halek - Dyrektor Agencja Sportu i Promocji w Prudniku za przygotowanie, 

koordynacje i pilnowaniem całego wyścigu i gali.  Wszyscy widzą wspaniałe efekty pracy 

ASiP, ale nie każdy zdaje sobie sprawy ile wysiłku, czasu i nerwów kosztuje dopięcie 

wszystkiego na ostatni guzik. 

Dziękuję wszystkim pozostałym osobom, jednostkom, druhom Ochotniczych Straży 

Pożarnych, Powiatowej Komendzie Policji, spółkom gminnym i partnerom Memoriału za 

zaangażowanie i wsparcie. Mam nadzieję, że kolejne lata przyniosą nam jeszcze więcej takich 

chwil, które będziemy mogli celebrować razem. 

9. 9 września odbył się XXI Prudnicki Maraton Pieszy, w którym zorganizowany został 

Konkurs o Puchar Burmistrza, a ufundowane środki przekazane zostały do szkół, których 

uczniowie wzięli udział w rajdzie. Organizator, PTTK Prudnik, zebrał na starcie blisko 400 

osób, którzy mieli możliwość wyboru jednej z czterech tras. Na mecie Prudnickiego 

Maratonu Pieszego wręczałem szkołom nagrody. 

10. W ramach Międzynarodowego Dnia Sportu 15.09.2023r. na torach łuczniczych oraz w 

hali sportowej Obuwnik odbyły się Igrzyska „Opolska Młodzież na stadiony”. Organizatorem 

wydarzenia był OZPN, współorganizatorem Agencja Sportu i Promocji w Prudniku, 

natomiast sponsorem Ministerstwo Sportu i Turystyki.  

Blisko 400 dzieci ze szkół z terenu Gminy Prudnik wzięło udział w wydarzeniu.  

Uczniowie rywalizowali w 10 różnych konkurencjach, a oprócz wielu dyscyplin sportowych 

odbył się turniej wiedzy o historii i sporcie.  Pomiędzy konkurencjami oraz po przerwie na 

lunch dzieci z POK-u zaprezentowały swoje umiejętności wokalne.  

Na koniec Igrzysk wraz z uczestnikami wziąłem udział w Biegu wieńczącym dzień sportu. 

Było to jedno okrążenie na torach łuczniczych. Potem nastąpiło wręczenie medali dla 

wszystkich dzieci oraz pucharów dla 3 najlepszych wyników w trzech kategoriach 

wiekowych oraz nagroda w formie Vouchera na zakup sprzętu dla najlepszej szkoły oraz 

klasy.  

11. Zapraszam wszystkich pasjonatów biegów górskich na niezwykłe wydarzenie, które 

odbędzie się w sobotę, 7 października 2023 r. - III Prudnicki Półmaraton Górski. Ten 

emocjonujący bieg ponownie stanie się areną rywalizacji w malowniczym Prudnickim Lesie, 

na trasie o długości 21 km. Organizatorem jest Agencja Sportu i Promocji w Prudniku i na ich 

stronie można zapoznać się ze wszystkimi szczegółami wydarzenia. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnośnie przedstawionej informacji? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka – Krzemień 

- Jacek Urbański 
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- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 2 transkrypcji/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 

Przewodnicząca rady Alicja Isalska poinformowała, że w programie esesja znajduje się 

sprawozdanie, z którym można się zapoznać. 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych w 

okresie od 23 czerwca 2023 r. do 31 sierpnia 2023 r. 

1. W dniu 26 czerwca 2023 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXXX sesji Rady w dniu 22 czerwca 2023 r., celem przekazania ich 

do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone 

na sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.   

3. W dniu 2 sierpnia 2023 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXXXI sesji Rady w dniu 2 sierpnia 2023 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.   

4. 1 VIII 2023r złożyłam wiązankę  w ”Godzinie W” (Edward Mazur, Jacek Urbański, Marcin 

Krasoń) 

5. 4 VIII 2023r byłam na XVI Festiwalu Jazz Prudnik (Edward Mazur) 

6. 26 VIII 2023r brałam udział w Gminnych Dożynkach w Czyżowicach (Edward Mazur) 

7. 29 VIII 2023r brałam udział w obchodach jubileuszu 30-lecia istnienia  Straży Miejskiej 

(Jacek Urbański, Ludmiła Lisowska, Ryszard Czeczel) 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do Rady wpłynął list gratulacyjny. O jego 

odczytanie poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady Edwarda Mazura. 

/zgodnie z pkt. 3 transkrypcji/ 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

W programie esesja znalazły się odpowiedzi na następujące interpelacje: 

1) 68-2023 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie oznakowania 

znakami T16 skrzyżowania DK 40 z ul. szk9olną w Łące Prudnickiej 

2) 69-2023 interpelacja radnej Zofii Zeprzałka - Krzemień w sprawie przycięcia gałęzi drzew 

owocowych przy ścieżkach pieszo- rowerowych 

3) 70-2023interpelacja radnej Alicji Isalskiej w sprawie wykoszenia gruntów terenów 

gminnych w pobliżu ul. Spokojnej i Generała Maczka 

4) 71-2023 Interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie montażu 

monitoringu przy obiektach zarządzanych przez Gminę Prudnik i ASiP w Łące Prudnickiej 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść do 

udzielonych odpowiedzi? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Stanisław Mięczakowski 

- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 4 transkrypcji/ 
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5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oznajmiła, że interpelacje można składać pisemnie do 

Biura Rady. Zapytała czy ktoś chciałby przedstawić interpelację? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Ludmiła Lisowska 

- Edward Mazur 

/zgodnie z pkt. 5 transkrypcji/ 

 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa Gminy Prudnik za rok 2022: 

1) Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego (druk nr 1433) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała Komendanta Powiatowego Policji w 

Prudniku Rafał Ozimek. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać 

głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Zygmunt Bochenek 

- Ludmiła Lisowska 

- Edward Mazur 

- Komendant Powiatowy Policji w Prudniku Rafał Ozimek 

/zgodnie z pkt. 6. 1 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego (druk nr 1433).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 4/ 

 

2) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony przeciwpożarowej i 

zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1434) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała Zastępcę Komendanta Powiatowego PSP 

Tomasza Protasia. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mazur 

- Zastępca Komendanta Powiatowego PSP Tomasz Protaś 

/zgodnie z pkt. 6. 2 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1434).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 5/ 

 

3) Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie 

Prudnik (druk nr 1435) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały przedłożoną informację. Radni nie podjęli dyskusji.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń 

pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1435).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 6/ 

 

4) Z działalności Straży Miejskiej w Prudniku za rok 2022 (druk nr 1436) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska powitała Zastępcę Komendanta Straży Miejskiej w 

Prudniku Bogusława Małka. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać 

głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Wisła 

- Edward Mazur 

- Zastępca Komendanta Straży Miejskiej w Prudniku Bogusław Małek 

/zgodnie z pkt. 6. 4 transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności Straży Miejskiej w Prudniku za rok 2022 (druk nr 1436).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 7/ 

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1437) 

Przewodnicząca Rady przywitała Skarbnik Gminy Wioletę Zator. Oznajmiła, że wszystkie 

projekty były bardzo szczegółowo omawiane na komisjach. Zwróciła się do radnych z 

zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos? 

W dyskusji wzięli udział: 

- Grzegorz Zawiślak 

- Wioleta Zator  

- Katarzyna Staniaszek 

- Katarzyna Rożek 

- Katarzyna Rożek (Ad Vocem) 

- Zygmunt Trojniak 

- Paweł Licznar (Ad Vocem) 

- Ludmiła Lisowska (Ad Vocem) 

- Katarzyna Rożek (Ad Vocem) 

- Ludmiła Lisowska (Ad Vocem) 

- Zbigniew Kosiński (Ad Vocem) 

- Katarzyna Rożek (Ad Vocem) 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Stanisław Mięczakowski 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Marek Radom 

/zgodnie z pkt. 7.1  transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 

2023 rok (druk nr 1437).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok (druk nr 1437).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

PRZECIW (2) 

Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1289/2023 w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1438) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Edward Mróz 

- Wioleta Zator 

/zgodnie z pkt. 7.2  transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie autopoprawki projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1438).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania autopoprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1438).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 
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Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Jacek Urbański 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1290/2023 zmieniająca uchwałę w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu/  

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Prudnik (druk 

nr 1439) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Grzegorz Zawiślak 

- Stanisław Mięczakowski 

- Edward Mróz 

/zgodnie z pkt. 7.3  transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy Prudnik (druk 

nr 1439).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1291/2023 w sprawie przyznania 

dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 

położonych na terenie Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu/  

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1440) 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że wszystkie projekty z zakresu gospodarowania mieniem 

zostały szczegółowo omówione na komisjach. 

Radni nie podjęli dyskusji. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1440).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1292/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1441) – uchwała została 

zdjęta z porządku obrad. 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1442) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1442).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1293/2023 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu/  

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 1443) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 1443).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 
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Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1294/2023 w sprawie zbycia 

nieruchomości zabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu/  

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 1444) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 1444).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1295/2023 w sprawie zbycia 

nieruchomości zabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu/  

 

6) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości (druk 1445) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości (druk 1445).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1296/2023 uchylająca uchwałę w 

sprawie zbycia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu/  
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7) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1446) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1446).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1297/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu/  

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1447) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Zygmunt Trojniak 

- Stanisław Mięczakowski 

- Edward Mróz 

- Zygmunt Trojniak 

- Stanisław Mięczakowski 

- Dorota Szmulik 

- Katarzyna Staniaszek 

- Grzegorz Zawiślak 

/zgodnie z pkt. 8.8  transkrypcji/ 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1447).  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1298/2023 w sprawie 

wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17 do protokołu/  
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9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz nadania jej 

nazwy (druk nr 1448) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz nadania jej 

nazwy (druk nr 1448).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1299/2023 w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych oraz nadania jej nazwy została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu/  

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz nadania jej 

nazwy (druk nr 1449) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz nadania jej 

nazwy (druk nr 1449).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1300/2023 w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych oraz nadania jej nazwy została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/  
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3) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1450) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1450).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1301/2023 w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu/  

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1451) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1451).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1302/2023 w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/  

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1452) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1452).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1303/2023 w sprawie zaliczenia drogi 

do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/  

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów wiejskich położonych w Gminie Prudnik 

(druk nr 1453) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów wiejskich położonych w Gminie Prudnik (druk 

nr 1453).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1304/2023 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów wiejskich 

położonych w Gminie Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/  

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Prudnickiej Rady Seniorów 

(druk nr 1454) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Prudnickiej Rady Seniorów 
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(druk nr 1454).  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Licznar, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1305/2023 w sprawie uzupełnienia 

składu osobowego Prudnickiej Rady Seniorów została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/  

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej w Prudniku do 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 1455) 

Radna Urszula Rzepiela zgłosiła kandydaturę radnego Ryszarda Czeczela.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej w Prudniku do 

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 1455) - propozycja Radnej Urszuli 

Rzepiela - Kandydatura Ryszarda Czeczela .  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł 

Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (4) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1306/2023 w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Rady Miejskiej w Prudniku do Gminnej Rady Działalności Pożytku 

Publicznego została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/  

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1456) 

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Stanisław Mięczakowski 

- Grzegorz Zawiślak 

- Paweł Licznar (Ad Vocem) 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 
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- Urszula Rzepiela 

- Katarzyna Rożek 

- Jacek Urbański 

/zgodnie z pkt. 9.9 transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

o zamknięcie dyskusji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł 

Licznar, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Urbański 

BRAK GŁOSU (1) 

Ludmiła Lisowska 

NIEOBECNI (5) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1456).  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Jacek Urbański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Alicja Isalska, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (5) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/1307/2023 w sprawie rozpatrzenia 

skargi została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/  

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027 

a) Odczytanie opinii zespołu do opiniowania kandydatów na ławników 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur odczytał opinię zespołu do opiniowania 

kandydatów na ławników 

/zgodnie z pkt. 10.a transkrypcji/ 
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/opinia stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

b) Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oznajmiła, że głosowanie może odbyć się za 

pośrednictwem programu esesja. Poddała pod głosowanie wniosek o wyrażenie zgody na 

takie głosowanie. 

/zgodnie z pkt. 10.b transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wyrażenie zgody na głosowanie tajne przez system eseja.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł 

Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Edward Mróz, Katarzyna Rożek, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (5) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania głosowanie przeprowadzone zostało za pośrednictwem 

programu esesja. 

 

c) Przedstawienie zasad głosowania do Sądu Rejonowego w Prudniku. 

Przewodnicząca przedstawiła zasadny głosowania: Wybierany jest jeden ławnik do Sądu 

Rejonowego w Prudniku zgłoszony i zweryfikowany pozytywnie. którego nazwisko zostanie 

wyświetlone w programie eSesja. Zostanie uruchomione głosowanie. Każdy radny może 

oddać głos za przyjęcie kandydatury lub przeciw przyjęciu kandydatury 

/zgodnie z pkt. 10.c transkrypcji/ 

 

d) Przeprowadzenie głosowania tajnego w sprawie wyboru ławników. 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie za przyjęciem kandydatury Janiny Heleny Łubniewskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, : 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wobec powyższego glosowania kandydatura Janiny Heleny Łubniewskiej została przyjęta. 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027 (druk nr 

1457) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027 (druk nr 

1457).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł 

Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 
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Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXXXIII/130/2023 w sprawie w sprawie 

wyboru ławników na kadencję w latach 2024-2027 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/  

 

11) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków i zasad 

korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 1458) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków i zasad 

korzystania z Dworca Autobusowego Prudnik (druk nr 1458).  

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł 

Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (5) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

12) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gminy Prudnik 

(druk nr 1459) 

W dyskusji udział wzięli: 

- Tomasz Wisła 

- Katarzyna Staniaszek  

- Edward Mróz 

- Stanisław Mięczakowski 

/zgodnie z pkt. 12 transkrypcji/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

o zamknięcie dyskusji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Marcin Krasoń, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła 

PRZECIW (8) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Isalska 

BRAK GŁOSU (1) 

Zygmunt Trojniak 
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NIEOBECNI (5) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia statutu Gminy Prudnik (druk 

nr 1459).  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański 

PRZECIW (7) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, 

Tomasz Wisła, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Alicja Isalska, Ludmiła Lisowska, Katarzyna Rożek 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (5) 

Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Marcin Domino, Zbigniew Kosiński, Arkadiusz 

Zaczyński 

 

Wobec powyższego głosowania uchwała nie została podjęta. 

 

10. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli zleconej 

uchwałą NR LXXVIII/1206/2023 RADY MIEJSKIEJ W PRUDNIKU z dnia 24 kwietnia 

2023 r. w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej przeprowadzenia kontroli doraźnej (§ 52 

statutu Gminy Prudnik) 

W dyskusji wzięli udział: 

- Tomasz Wisła 

- Stanisław Mięczakowski 

- Zofia Zeprzałka-Krzemień 

- Rafał Bolibrzuch 

- Stanisław Mięczakowski 

- Stanisław Mięczakowski (Ad Vocem) 

- Zygmunt Trojniak 

- Zygmunt Trojniak (Ad Vocem) 

- Katarzyna Rożek 

- Stanisław Mięczakowski 

- Ludmiła Lisowska 

- Jacek Urbański 

- Ludmiła Lisowska (Ad Vocem) 

- Jacek Urbański (Ad Vocem) 

- Władysław Podróżny 

- Dariusz Broj 

- Katarzyna Staniaszek 

- Grzegorz Zawiślak 
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11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur złożył życzenia urodzinowe radnej Ludmile 

Lisowskiej.  

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXXXIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje 

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 

  

 

  

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

  

 


